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Изменения в правовом статусе акционерных обществ в свете новых положений Гражданского кодекса Российской Федерации
Статья посвящена исследованию изменений в правовом статусе акционерных обществ с позиции гражданского законодатель-

ства. Автором также анализируется значимость основных изменений в общих положениях о юридических лицах. Автор приходит к 
выводу, что реформа гражданского законодательства о юридических лицах имеет важное, но промежуточное значение, поскольку 
изменения не носят комплексного характера.
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Karlash Daniil S., Consultant of the Legal Clinic of the Law Faculty of the Lomonosov Moscow State University (MSU)
Changes in the Legal Status of Joint-Stock Companies against the Background of New Provisions of the Civil Code of the Russian Federation
The article is devoted to researching of changes in legal status of joint stock companies from the standpoint of civil legislation. The author 

also analyses legal significance of basic changes in general provisions of Russian legal entities. The author concludes that the reform of Russian 
civil legislation on legal entities has a great, but intermediate importance, because such changes are not comprehensive.

Keywords: Russian Civil Code, joint stock company, legal status, reform of the Russian Civil Code, legal entities.




